
Referat fra Slack-diskusjon for Fondsstyret(05.05.2022)

Tilstede: Per Øygard Ryjord, Magnus Karlsen, Elsa Synøve Dalbye, Kristine de Boer, Eirik
Endresen, Kristian Willassen 

Fraværende: ingen

Diskusjon på Slack startes: 05.05.2022

Referat: 
● Søknad: 

o Kultkom søkte om 156 kr til innkjøp av brettspill.
● Inhabilitetsvurdering:

● Per anser seg inhabil.
● Diskusjonsdel: 

● Følgende er en rekke hovedargumenter for og imot.
●  Argumenter for:

▪ Brettspillet kan gagne mange elementer fremover i tid.
▪ En positiv inkluderende aktivitet.
▪ Lav pris.

● Argumenter mot:
● Dette kan sees på som ordinær drift, som fondet dermed ikke

kan gi støtte til. Vi ser på dette som ordinær drift siden en del
av den ordinære driften til Kultkom er å arrangere
fysmatkvelder.

● Kultkom har allerede fått støtte fra SiT. Dermed ville fondet kun
substituere differansen mellom den innvilgede støtten fra SiT
og den totale kostnaden.

▪ kan ikke dekke differansen for alle undergruppene som
ikke har fått alt det de har søkt om fra SiT, og dermed vil
vi unngå å gjøre unntak.

● Det kan være mulig å finne spillene til billigere pris enn det som
står i søknaden.

● Etter diskusjon og avstemning fra de fem fortsatt habile medlemmene endte
det med.

● FOR: 2
● MOT: 3
● Endte med at søknaden ikke ble innvilget.


